
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2015–2016 

29 689 Herziening Zorgstelsel 

Nr. 723  BRIEF VAN DE MINISTER VAN VOLKSGEZONDHEID, WELZIJN EN 
SPORT 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 14 juni 2016 

In mijn brief over budgetpolissen (Kamerstuk 29 689, nr. 634) heb ik u 
laten weten dat het algemene beeld van de NZa is dat de beperkingen van 
de onderzochte polissen niet zo vergaand zijn dat de zorgplicht in het 
geding is, maar dat uit het onderzoek wel enkele aandachtspunten naar 
voren komen. Ik heb daarbij aangegeven dat de NZa de zorgverzekeraars 
die het betreft hierover om verantwoording zou vragen. Met deze brief 
voldoe ik ook aan de toezegging van 17 maart jl. tijdens het AO Eerste-
lijnszorg (Kamerstuk 33 578, nr. 24), dat ik uw Kamer het rapport zal 
aanbieden dat inzicht biedt in budgetpolissen en de contractering van 
internetapotheken. 

Bijgevoegd ontvangt u de rapportage van de NZa over haar vervolgon-
derzoek naar deze aandachtspunten1. Hierin komt een divers beeld naar 
voren, waarbij de zorgverzekeraars op verschillende manieren omgaan 
met de zorgplicht. Op onderdelen kunnen de zorgverzekeraars naar het 
oordeel van de NZa proactiever handelen. De NZa neemt hiertoe 
maatregelen richting de betreffende zorgverzekeraars. Door middel van 
een formeel informatieverzoek zal hen worden gevraagd om plannen van 
aanpak ten aanzien van de onderdelen waar zij beter op kunnen acteren. 
Daarnaast gaat de NZa dit jaar de knelpunten met betrekking tot tijdige 
medisch specialistische zorg in kaart brengen, waarbij ook zorgverzeke-
raars nadrukkelijk aan zet zullen zijn om tot oplossingen te komen. Tot slot 
zullen de resultaten van het onderzoek de basis vormen voor aanpassing 
op onderdelen van het Toezichtkader zorgplicht Zvw van de NZa. 

1 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl
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Ik vind het belangrijk dat de NZa de aandachtspunten die uit haar eerdere 
onderzoek naar voren zijn gekomen nader onderzocht heeft. De NZa heeft 
vastgesteld dat er ruimte is voor verdere verbetering. Het is goed dat de 
NZa maatregelen neemt om deze verbeteringen te realiseren. 

De Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport, 
E.I. Schippers
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